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Mondelinge vraag van de heer Fouad Ahidar tot de heer Sven Gatz, collegelid bevoegd 

voor Onderwijs en Scholenbouw 

Onderwerp: De stijging van de prijs voor schoolmaaltijden 

___________________________________________________________________________ 

Het Brusselse gemeenschapsonderwijs moet meer betalen aan hun leverancier voor 

schoolmaaltijden, Agape. Die stijging rekenen ze door aan de gezinnen. Die zullen 10 % meer 

moeten betalen voor een warme maaltijd. Noch bij Agape, noch bij het gemeenschapsonderwijs 

doen ze dit met plezier, uiteraard. De reden is niet ver te zoeken: de stijgende grondstofprijzen.  

Tien % lijkt op het eerste zicht bescheiden. Helaas is dit voor veel gezinnen opnieuw een extra 

kost. Zeker voor gezinnen in armoede is dit niet evident, als ze die maaltijden al konden betalen. 

Nochtans zouden we schoolmaaltijden net goedkoper moeten maken voor kinderen en jongeren 

in armoede. We hebben het daar al vaak over gehad hier. We weten dat 1 op de 3 kinderen 

opgroeit in armoede. Dat de vraag naar voedselhulp enorm gestegen is en nog verder zal 

toenemen door diezelfde stijgende levensduurte. Dat een kind met honger moeilijker kan 

opletten of plezier maken. 

De VGC erkent dit probleem. Er zijn subsidies voor gratis fruit. Er werd ruimte gemaakt in een 

projectoproep voor tussenkomsten voor schoolmaaltijden. Daarmee konden enkele honderden 

leerlingen geholpen worden. In het Bruzz-artikel is ook sprake van een proefproject waarbij de 

leerlingen van een vijftal scholen elke dag een gratis warme maaltijd krijgen, met steun van de 

VGC. 

Ik heb ondertussen ook de andere bevoegde Brusselse overheden hierover geïnterpelleerd. 

Slotsom is dat er veel goede initiatieven zijn. Maar ook dat, allemaal opgeteld, er nog steeds 

maar een fractie van de naar schatting 80.000 Brusselse schoolkinderen en -jongeren in armoede 

bereikt worden. Zoals u weet, pleit onze fractie al langer voor een gratis gezonde schoolmaaltijd 

voor alle kinderen, gratis voor zij die in armoede opgroeien. Een serieuze financiële en 

logistieke inspanning, maar evengoed een investering in een eerlijke toekomst. 

Vandaar mijn vragen: 

 Heeft u overleg gehad met het GO! Over deze prijsstijging? 

 In Vlaanderen biedt ongeveer de helft van de scholen maaltijden aan. Hoeveel zijn dat 

er in Brussel en weet u hoeveel sociale tarieven hanteren? Heeft u weet van andere 

netten/scholen die de prijzen moeten verhogen? 

 Wordt er bekeken hoe vermeden kan worden dat deze stijgingen doorgerekend wordt 

aan de gezinnen?  

 Kadert het proefproject waarvan sprake ook in de projectoproep?  


